

I/we, the undersigned national,
..... holding civil ID
no., hereby authorize
Watani Investment Company K.S.C.C (the "Company")
to perform on my/our behalf the following tasks
in the Egyptian Exchange where I/we trade in my/
our own National Investor Number (NIN number):
.....

1. Purchase, sell and subscribe in Securities and transfer and receive the portfolio
2. Perform all actions pertaining to Securities of all types and replace or split the same.
3. Make payments for the settlement of purchase orders and receive the sale proceeds to/from the relevant exchanges.
4. Open and operate a custody account for me/us with a custodian chosen by the Company at its sole discretion. The Company shall be fully authorized to manage the custody account which includes the authority to collect the Securities coupons and deposit the same in my/our trading account and to satisfy the obligations as may be set out in the pledge contracts if any. Further, the Company shall have the right to make/receive payments to/from the custodian.
5. Receive cash dividends and transfer the same to my/our trading account.
6. Make payments (pursuant to my/our instructions) for subscribing in rights issues.
7. Inquire about the balances and request statements of account.

The Company shall have the right to delegate all or any of the above-mentioned powers to any third party.

I/We agree not to bring any claim or demand against the Custodian chosen by the Company and hold the Custodian harmless in this regard.

Further, I/we hereby declare that I am/we are fully aware that any transfers from Egyptian pound to other currency shall be subject to the Egyptians Laws and the restrictions imposed by the Central Bank of Egypt.

أنا/نحن الموقع/الموقعون أدناه
..... الجنسية
أحمل/نحمل بطاقة مدنية رقم
أفوض/نفوض بموجب هذا الكتاب شركة الوطني للاستثمار ش.م.ك.م
("الشركة") بالقيام نيابة عني/عنا بالأمر التالية في البورصة المصرية
حيث أداول/نتداول برقم المستثمر الخاص بي/بنا:
.....

1. الشراء والبيع والإكتتاب في الأوراق المالية وتحويل واستلام المحفظة.
2. إجراء كافة التصرفات المتعلقة بالأوراق المالية بأنواعها المختلفة واستبدالها أو تجزئتها.
3. إجراء الدفعات من أجل تسوية أوامر الشراء واستلام محصلات البيع إلى/من بورصات الأوراق المالية المعنية.
4. بفتح وإدارة حساب حفظ خاص بي/ بنا لدى أمين حفظ تختاره الشركة وفق تقديرها المطلق، ويكون للشركة كامل الصلاحيات لإدارة حساب الحفظ هذا بما في ذلك تحصيل كوبونات الأوراق المالية وإضافتها إلى حساب التداول الخاص بي/بنا و كذلك القيام بالالتزامات المبينة في عقود الرهن في حال وجودها. كما يكون للشركة الحق بإجراء أو استلام الدفعات إلى/من أمين الحفظ.
5. استلام توزيعات الأرباح النقدية وتحويلها إلى حساب التداول الخاص بي/بنا.
6. إجراء الدفعات بناء على تعليماتي/ تعليماتنا وذلك للاكتتاب في حقوق الإصدار.
7. الإستعلام عن الأرصدة و طلب كشوف حساب.

وللشركة الحق في تفويض كل أو بعض من الصلاحيات المذكورة أعلاه إلى اي طرف ثالث.

أنا/ نحن أوافق/نوافق على عدم التقدم بأي إدعاء أو مطالبة ضد أمين الحفظ المختار من قبل الشركة وحماية أمين الحفظ في هذا الصدد.

كما اقر/نقر بعلمي/بعلمنا التام بأن أية تحويلات من الجنيه المصري إلى أي عملة أخرى تخضع للقوانين المصرية والقيود المفروضة من قبل البنك المركزي المصري.

Bank Account in Egypt if applicable:

الحساب البنكي في مصر إن وجد:

I am/We are aware that there are currently restrictions on Egyptian nationals for transfer of funds outside Egypt by the Central Bank of Egypt and that I/we hereby release the Company from any obligations towards repatriating the cash proceeds related to Securities, to Kuwait. I/we further instruct the Company irrevocably to transfer any cash proceeds related to Securities to my existing bank account in Egypt in Egyptian Pounds as per the details mentioned below.

أنا/ نحن على دراية بوجود قيود حالية مفروضة من البنك المركزي المصري على المواطنين المصريين فيما يتعلق بتحويل الأموال إلى خارج جمهورية مصر العربية، وأنا / نحن أعفي/ نعفي الشركة من أي التزامات تجاه إعادة العوائد النقدية المتعلقة بالأوراق المالية إلى دولة الكويت. كما أعطي / نعطي الشركة تعليمات غير قابلة للإلغاء بالقيام بتحويل أية عوائد نقدية متعلقة بالأوراق المالية إلى حسابي المصرفي القائم في جمهورية مصر العربية بالجنية المصري وفقا للتفاصيل الموضحة أدناه:

Bank Name: إسم البنك:

Branch: الفرع:

Address: العنوان:

SWIFT Code: سويفت كود:

Account No.: رقم الحساب:

Name: الإسم:

Trading account number with the Company : رقم حساب التداول لدى الشركة:

Date: التاريخ:

Signature: التوقيع:

Accepted for and on behalf of Watani Investment Company
K.S.C.C:

مع الموافقة: عن شركة الوطني للاستثمار ش.م.ك.م

Name: الإسم:

Title: الصفة:

Date: التاريخ:

Signature: التوقيع: